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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi is történik a magyar munkavállalói jogokkal a 
Continental makói üzemében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Tavalyi  év  végén  a  Continental  makói  üzemében  több  tucat  munkavállaló  kvázi  „decemberi
ajándékként” a fali újságról értesülhetett arról, hogy megszűnt a munkájuk. Az elbocsátás okairól a
sajtóból szereztek tudomást, mivel a cég vezetése ezt nem közölte velük.

 

A gyárban működő Gumiipari Szakszervezet helyi titkára arról számolt be, hogy a gyárvezetés nem
tájékoztatta  a  szakszervezetet  az  elbocsátások tényéről,  sem annak mértékéről.  Igaz,  az  50  fős
létszámleépítés nem számít csoportos létszámleépítésnek.

 

Az év végi elbocsátás során a dolgozóknak az lett gyanús, hogy csak a magyar dolgozókat tervezett
elbocsátani a cég, - akik közül többen 20 évnél is régebb óta dolgoznak ott -, emiatt többen úgy
gondolták, hogy külföldi munkavállalókat fognak felvenni helyettük.

 

Idén január végén miniszter úr is hangot adott  nemtetszésének azzal kapcsolatosan,  hogy mi is
történik  a  magyar  dolgozókkal  a  makói  üzemben:  „példátlanul  megalázó,  megszégyenítő  és
kizsákmányoló módon foglalkoztatja a munkavállalókat a német tulajdonú cég. Kíváncsi lennék,
hogy Németországban, vagy máshol ugyanígy viselkedik-e. Nyilván nem.”

 



A Magyar  Szocialista  Párt  már  korábban  is  benyújtott  olyat  tartalmú  határozati  javaslatokat,
melyekkel a hazai munkavállalók érdekeit kívánta védeni, azonban ezeket a parlament többsége
rendre elutasította az elmúlt években.

 

A makói  eset  ismeretében kérdezem miniszter  úrtól,  egyetért-e  azzal  az  állítással,  miszerint  az
itthoni  munka  világában  a  jelenleginél  nagyobb  munkajogi  védelmet  kell  kapjanak  a  magyar
munkavállalók?

 

Amennyiben igen,  hajlandó támogatni  határozati  javaslatunkat,  mely  tartalmazza  az  Ön által  is
megfogalmazottakat?

 

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!
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